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سرمقاله

به یک عصر تازه دیگر خوش آمدید!
ادامه از صفحه یک

بنیان   می تواند  درنهایت  مصنوعی  هوش 
دهد.  تغییر  را  فعالیتی  حوزه های  از  بسیاری 
چه آن را دوست داشته باشیم چه نه این یک 
همچنان  اگر  حتی  ماست.  عصر  در  واقعیت 
درگیر مسائل ساده ای مانند محروم کردن فلان 
بازیکن و یا مشابه آن باشیم، باید گفت که به 
عصر جدید زیستی پا گذاشته ایم که قواعد آن 
برای همه فراگیر خواهد بود و می تواند مسائل 
مناسبات  حتی  و  آموزش  اقتصاد،  مانند  مهم 

سیاسی و اجتماعی را به کلی دگرگون کند.
هوش  قدرت  و  اهمیت  درک  با  واقع  به 
و کسب وکارها می توانند  مصنوعی، سازمان ها 
در طول زمان گام های اساسی برای بهره گیری 
موثر از این فناوری بردارند. واقعیت آن است 
که بنگاه های اقتصادی در حال تجهیز کردن خود 
به فناوری های هوش مصنوعی هستند. ناچارا 
سیاستگذاران نیز نیز باید طی سال های آینده 
خود را برای عصر هوش مصنوعی آماده کنند. 
عصری که فراتر از جعل یک عکس و یا ساخت 

موسیقی با صدای مردگان است.
شاید وقت آن است که به انسان امروز بگوییم 

به یک عصر تازه دیگر خوش آمدید.

خبر

اخبار

میرسلیم واکنش میرسلیم به بازگشت 
گشت ارشاد: 

هرکس در مقابل احکام الهی بایستد 
آدم فاسقی است

مصطفی میرسلیم نماینده تهران در مجلس 
در پاسخ به این سوال که در روز های گذشته 
برخی  به  رهبری  تذکر  بر  مبنی  خبر هایی 
مسئولان در حوزه گشت ارشاد از سوی عضو 
دفتر حفظ و نشر آثار رهبر انقلاب منتشر شد که 
با واکنش هایی همراه شد. تحلیل شما درباره این 
موضوع چیست، گفت: ما با یک موضوع ساده 
یک بعدی مواجه نیستیم. بعضی ها فکر می کنند 
که وقتی رهبر انقلاب درباره مسأله حجاب تذکر 

دادند، یک موضوع ساده اولیه است.
به گزارش ایلنا، وی در ادامه افزود: در حالی 
که نه، این یک موضوع پیچیده با طراحی دقیق 
برای اهداف بسیار مشخصی است که فقط به 
حجاب برنمی گردد، بلکه هدف دشمن، فروپاشی 
جمهوری  در  خانواده  کیان  تهدید  فرهنگی، 
آینده است. طراحی  اسلامی و تضعیف نسل 
به این صورت انجام گرفت که ظرف ۱۰-۲۰ سال 
آینده، تبدیل به کشوری شویم که نسل جوان آن 
رو به انقراض است و دیگر قدرتی ندارد تا بتواند 

از آرمان هایش دفاع کند.
این موضوعی نیست که به دو تار مویی که 
احکام  امروزه  نخیر.  برگردیم،  می کنند  مطرح 
کسی  اصلا  و  شده  شمارده  محترم  باید  الهی 
این  بایستد.  الهی  احکام  مقابل  در  نمی تواند 
توصیه اکید مقام معظم رهبری است که ما باید 

مراعات کنیم، همه هم باید مراعات کنند.
راه حلی که پیش بینی کردند آن است که کانون 
کانون  تضعیف  برای  شود.  تضعیف  خانواده 
که  این  جمله  از  دارد  وجود  راه هایی  خانواده 
موضوع بی بند و باری و لاابالی گری در جامعه 
رایج شود. از ابزار های بی بندوباری و لاابالی گری 
هم تضعیف حجاب و عفاف است؛ بنابراین باید 

خیلی دقیق با موضوع مواجه شد.
الهی  احکام  مقابل  در  هرکسی  افزود:  وی 
بایستد آدم فاسقی است. آدمی که با نافرمانی 
از احکام می خواهد خودنمایی کند، چنین چیزی 
قابل قبول نیست و ما باید اهتمام داشته باشیم. 
کسانی که در این زمینه ناآگاه هستند باید دقت 
کنند و خودشان را اصلاح کنند. آن هایی هم که 
سرمنشأ این کار هستند فکر نکنند تا ابد می توانند 
این برنامه ها را ادامه بدهند. قطعا گرفتار خواهند 
شد و به سزای اعمال شان رسیدگی خواهد شد.

وزیر کشور: 
اجرای حجاب یک دستور قانونی است

»اجرای عفاف و حجاب یک دستور قانونی است 
و اکثر بانوان آن را اجرا می کنند، اندکی از بانوان 
ممکن است در این زمینه دچار اهمال و غفلت 
باشند و با تذکر باید به این ارزش ملی و قانونی و 

اسلامی احترام گذارند.«
وزیر کشور با حمایت از اجرای طرح نور توسط 
فراجا گفت: ایرانیان در طول زمان به رعایت حجاب 

و عفاف مشهور و معروف بوده اند.
به گزارش مهر، احمد وحیدی ظهر سه شنبه در 
حاشیه مراسم تودیع و معارفه استاندار مازندران 
حجاب و عفاف را از ارزش های اسلامی، دینی وملی 
یاد کرد و گفت: ایرانیان در طول زمان به رعایت 

عفاف و حجاب مشهور و معروف بوده اند.
حجاب  و  عفاف  اجرای  اینکه  عنوان  با  وی 
یک دستور قانونی است و اکثر بانوان آن را اجرا 
می کنند، گفت: اندکی از بانوان ممکن است در این 
زمینه دچار اهمال و غفلت باشند و با تذکر باید به 

این ارزش ملی و قانونی و اسلامی احترام گذارند.
با  انتظامی  نیروی  اینکه  اظهار  با  کشور  وزیر 
اجرای  حال  در  اخلاقی  و  انسانی  کرامت  رعایت 
طرح است، گفت: قالب بانوان به این تذکر توجه 
دارند و اگر موارد معدودی توجه نکنند طبق قانون 

ورود می شود.
وحیدی از نیروی فراجا که با ورود افراد آموزش 
دیده اقدام به اجرای طرح نور کرده است، تقدیر 
کرد و حمایت مردم از طرح فراجا را قابل تقدیر 

دانست.
دور  برای  اینکه  اظهار  با  همچنین  کشور  وزیر 
دوم انتخابات نیز تمهیدات لازم اتخاذ شده است، 
صورت  به  فرایند ها  تمامی  دوره  این  در  گفت: 
الکترونیک صورت می گیرد و زیرساخت های لازم 

فراهم شده است.
وی همچنین با اشاره به تغییر استانداران لرستان 
و مازندران گفت: برنامه ای برای تغییر استانداران 

نداریم و با قوت به کار خود ادامه می دهند.
وحیدی با اشاره به اجرای طرح آزادسازی ساحل 
در استان های شمالی نظیر مازندران گفت: بهسازی 
نوار ساحلی آزادشده از سوی شهرداری ها باید در 

دستور کار قرار گیرد.

قالیباف: 
کمتر از نیم درصد مردم مشمول 

قانون مالیات بر سوداگری می شوند
قانون  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
مالیات بر سوداگری و سفته بازی شامل کمتر از نیم 
درصد مردم می شود آن هم کسانی که با نیت سوء 
استفاده اقدام به خرید ارز، طلا و خودرو کرده و نه 
تنها مالیات نمی دهند که سود هنگفت هم می برند.

به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در جریان 
بررسی ایرادات شورای نگهبان به طرح »مالیات بر 
سوداگری و سفته بازی« و در پاسخ به تذکر محسن 
شورای  مجلس  در  حیدریه  تربت  نماینده  زنگنه 
اسلامی تصریح کرد: قبلا به اشتباه گفته می شد که 
مالیات بر سوداگری به دنبال گرفتن مالیات از ۹۰ 
درصد مردم است حال این که این مالیات سوداگران 

را دنبال می کند.
وی توضیح داد: سوداگر کسی است که با نیت 
سوءاستفاده وارد بازار می شود و حجم وسیعی از 
ارز و طلا و خودرو را خریداری کرده تا مثلا سه ماه 
بعد به چند برابر قیمت فروخته تا سود ببرد این 

قانون مانع از این کار می شود.
در  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
مشمول  مردم  درصد  نیم  از  کمتر  تنها  واقعیت 
قانون مالیات بر سوداگری می شوند آن هم مربوط 
به کسانی که مالیات نمی دهند و فقط سود هنگفت 
برده و از شرایط سخت تورمی سوء استفاده می کنند.

تذکر  تربت حیدریه در  نماینده  زنگنه  محسن 
رفع  جای  به  اقتصادی  کمیسیون  گفت:  خود 
ایرادات شورای نگهبان عملا قانون گذاری جدیدی 
کرده است حداقل به ما نمایندگان توضیح دهید 

که به چه مواردی رای می دهید.
محمدرضا پورابراهیمی نیز در پاسخ به تذکر زنگنه 
اظهار کرد: قانون مالیات بر سوداگری از مهم ترین 
باعث  که  است  یازدهم  مجلس  در  ما  قوانین 
تضعیف سوداگری و رساندن آن به کمترین میزان 
و تشویق بخش واقعی اقتصاد می شود هدف این 
است که بخش غیرواقعی و سوداگری در چهار بازار 

سکه، طلا، ارز، خودرو و املاک کم و جمع شود.

»امین رضایی نژاد« در گفت وگو با ایسنا با بیان 
همسایه های  مهمترین  از  یکی  پاکستان  اینکه 
جمهوری اسلامی ایران به شمار می رود، گفت: این 
کشور دارای قدرت اتمی است، از یک ارتش منسجم 
برخوردار است و از ۲۴۰ میلیون نفری که در این 
کشور زندگی می کنند حدود ۴۰ میلیون نفر از آنها 

شیعه اثنی عشری هستند.
سایر  کنار  در  ویژگی ها  این  اینکه  بیان  با  او    
مولفه ها باعث شده که پاکستان یکی از همسایه های 
 : کرد  تصریح  باشد،  ایران  اسلامی  مهم جمهوری 
زمان سفر رئیس جمهوری به پاکستان با هوشمندی 
انتخاب شده است و این سفر بعد از چالش مرزی 
اخیر بین ایران و پاکستان و همچنین انجام عملیات 
آویو صورت  تل  علیه  تهران  از سوی  وعده صادق 
این  بر  نوعی  به  این سفر  با  تهران  و  گرفته است 
موضوع تاکید کرده است که آغوشش برای گسترش 

مناسبات با پاکستان باز است.
این کارشناس مسائل شبه قاره با بیان اینکه همواره 
در سطوح مختلف رفت و آمدهای دیپلماتیک بین 
مقامات ایران و پاکستان وجود دارد، گفت: میزان 
حجم تجارت ایران و پاکستان در حال حاضر حدود ۲ 
میلیارد دلار است در حالی که از سال ها پیش هدف 
۱۰ میلیارد دلاری برای این موضوع تعیین شده ولی 
تا کنون نتوانسته ایم به این هدف دست پیدا کنیم 
و این موضوعی است که باید مورد بررسی و آسیب 

شناسی قرار گیرد.
 او  با بیان اینکه مقدار زیادی توافقنامه اجرا نشده 
بین ایران و پاکستان وجود دارد، اظهار کرد: یکی از 
اولویت ها در سفر رئیس جمهوری به پاکستان باید 
این باشد این توافقنامه ها را عملیاتی کند و در واقع به 
نوعی ضمانت اجرایی برای اجرای آنها به دست آورد.
مناسبات  وقتی  اینکه  بر  تاکید  با  رضایی نژاد 
اقتصادی بین دو کشور گسترش پیدا کند اثرات این 
موضوع را می توان در مناسبات سیاسی و امنیتی بین 
دو کشور نیز مشاهده کرد، ادامه داد: اگر فقط هدف 
سفر این باشد که یک سری توافقنامه جدید امضا 
آنها به  شود و ضمانت اجرایی برای اجرایی شدن 

دست نیاید در واقع تحول جدیدی رخ نداده است.
رضایی نژاد با بیان اینکه در مناسبات اقتصادی بین 
از ظرفیت ها بلااستفاده  پاکستان بسیاری  ایران و 
مانده است، گفت: به نظر من احتیاج به امضای 
توافقنامه جدید برای گسترش مناسبات اقتصادی 
اگر  و   ندارد  وجود  چندان  پاکستان  و  ایران  بین 
اجرایی  ضمانتنامه های  دارای  قبلی  توافقنامه های 

شوند می توانند بسیاری از مسائل را حل کنند.
دهمرده: سفر رئیس جمهوری به پاکستان جلوی 

تمام سوء استفاده های دشمن را گرفت
اسلامی  شورای  مجلس  در  زابل  مردم  نماینده 
تصریح کرد: حضور رئیس جمهوری اسلامی ایران 
از  ماه پس  تنها حدود سه  آن هم  آباد  اسلام  در 
برخی اختلافات مرزی و در شرایطی که تمام دنیا 
به دنبال سوء استفاده و بر هم زدن روابط ایران و 
پاکستان بودند، جلوی تمام سوء استفاده های دشمن 

را گرفت.
حبیب الله دهمرده در گفت وگو با ایسنا با اشاره 
به سفر سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهوری اسلامی 
ایران به پاکستان  بر اهمیت این سفر تاکید کرد و 
گفت: کشور پاکستان از لحاظ مرز مشترک گرفته تا 
سایر مسائل کشوری بسیار مهم برای ما محسوب 

می شود و ما نیز باید از فرصت همسایگی و ارتباط با 
این همسایه جنوب شرقی نهایت بهره را ببریم.

و  قومی  فرهنگی،  »اشتراکات  اینکه  بیان  با  وی 
و  است  برقرار  کشور  دو  میان  بسیاری  قبیله ای 
ایران علاقه مند  به مردم  به شدت  پاکستان  مردم 
هستند«، اظهار کرد: سفرهایی از جنس سفر آقای 
رئیسی به پاکستان می تواند در ابعاد مختلف اعم از 
سیاسی، اقتصادی و  امنیتی تاثیرات بسیار مثبتی در 
پی داشته باشد؛ چراکه وقتی روابط متن دو کشور 
استفاده ها  سوء  از  بسیاری  جلوی  باشد،  حسنه 
سیستان  نمایندگان  مجمع  عضو  می شود.  گرفته 
و بلوچستان در مجلس همچنین با نامید بر اینکه 
داشتم مرز مشترک میان دو کشور یک فرصت است 
گرفتاری های  از  یکی  البته  کرد:  عنوان  تهدید،  نه 
عدم  افغانستان  و  پاکستان  کشورهای  در  موجود 
اشراف آنها بر مرز است و مسأله تامین امنیت و 
با این  کنترل مرز بصورت یکطرفه انجام می شود. 
حال آنچه که اهمیت دارد افزایش تبادلات تجاری و 

اقتصادی میان دو کشور است.
دهمرده با اشاره به اظهارات رئیس جمهوری مبنی 
بر هدف گذاری ۱۰ میلیارد دلاری تبادلات تجاری و 
اقتصادی میان ایران و پاکستان گفت: از نظر مسائل 
اقتصادی می توانیم مبادلات تجاری میان دو کشور را 
شاید به بیش از ۲۰ میلیارد دلار افزایش دهیم؛ در 
این شرایط طبیعتاً هرچه رفت آمد مقامات میان دو 
کشور بیشتر و تعاملات و ارتباطات گسترش یابد، 

در ابعاد مختلف شاهد تاثیرات مثبت خواهیم بود.

از  برخی  مردم  حضور  اشاره  با  همچنین  وی 
شهرهای پاکستان در خیابان و ابراز خوشحالی آنها 
سفر  کرد:  تاکید  صادق«  »وعده  عملیات  از  پس 
رئیس جمهوری به پاکستان در ابعاد مختلف دارای 
اسلامی  جمهوری  رئیس  حضور  است؛  پیام هایی 
ایران در اسلام آباد آن هم تنها حدود سه ماه پس 
از برخی اختلافات مرزی و در شرایطی که تمام دنیا 
به دنبال سوء استفاده و بر هم زدن روابط ایران و 
پاکستان بودند، جلوی تمام سوء استفاده های دشمن 
را گرفت؛ دیگر پیام سفر آقای رئیسی به پاکستانی 
آن هم پس از عملیات وعده صادق که در پاسخ به 
جنایات رژیم صهیونسیتی انجام شد، این است که 
علی رغم آنکه ما این قدرت را داریم که تمام دنیا را 
سر جای خود بنشانیم و در وعده صادق نیز آن را 
مشاهده کردیم، اما با کشور پاکستان رفیق و برادریم 
و عمران و آبادی و فرهنگ و امنیت این کشور را از 

خودمان می دانیم.
برخی کشورها برای خدشه وارد کردن به روابط 

دوستانه تهران و اسلام آباد تلاش می کنند
رئیس جمهوری تبادل ظرفیت های متنوع متقابل را 
زمینه تأمین منافع ایران و پاکستان و افزایش قدرت 
دو کشور دانست و با بیان اینکه مانعی بر سر راه 
گسترش روابط فیمابین نیست، گفت: هدف از سفر 
بنده به لاهور ادای احترام به مرحوم اقبال لاهوری و 
تقویت روابط فرهنگی دو کشور است چرا که لاهور 

نماد فرهنگی پاکستان محسوب می شود.
ادامه  در  رئیسی  ابراهیم  ایسنا، سید  گزارش  به 

ظهر  پاکستان،  به  سفر  روز  دومین  برنامه های 
امروز به وقت محلی در دیدار »مریم نواز شریف« 
سروزیر ایالت پنجاب، با بیان اینکه روابط دو کشور 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی همواره روندی رو به 
رشد و ارتقا داشته است، اراده سران دو کشور برای 
گسترش همکاری ها را باعث بی اثر شدن تلاش های 
روابط  به  کردن  وارد  خدشه  برای  کشورها  برخی 

دوستانه تهران و اسلام آباد عنوان کرد.
رئیس جمهوری تبادل ظرفیت های متنوع متقابل را 
زمینه تأمین منافع دو ملت و افزایش قدرت دو کشور 
دانست و با بیان اینکه مانعی بر سر راه گسترش 
روابط فیمابین نیست، گفت: هدف از سفر بنده به 
لاهور ادای احترام به مرحوم اقبال لاهوری و تقویت 
روابط فرهنگی دو کشور است چرا که لاهور نماد 
فرهنگی پاکستان محسوب می شود. ایالت پنجاب 
نیست،  فرهنگی  منطقه  یک  صرفاً  لاهور  شهر  و 
بلکه به سرعت در حال پیشرفت است و امیدوارم 
در دوره مدیریت سرکارعالی در این منطقه شاهد 
شتاب بیشتر توسعه فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی 

آن باشیم.
در  را  لاهوری  اقبال  مرحوم  شخصیت  رئیسی 
بین ایرانیان شناخته شده و محترم توصیف کرد و 
اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب اسلامی به عنوان 
شخصیتی فرهنگی و فرهنگ دوست از مرحوم اقبال 
لاهوری تحت عنوان ستاره آسمان شرق یاد کرده اند. 
همچنین دلدادگی و علاقه مردم پاکستان به امام 

رضا )ع( کم نظیر و مثال زدنی است.

رئیس جمهوری با اشاره به دعوت رهبر معظم انقلاب اسلامی از 
دانشجویان، محققان و اساتید برای تولید علم، از انحصارگرایی علمی 
در مغرب زمین گفت و افزود: باور داریم فکر و اندیشه ملت های 
ایران،  بزرگ  ملت  و  پاکستان  عزیز  مردم  ویژه  به  زمین  مشرق 
این توانایی را دارد که در حوزه نوآوری های فنی و علمی برای دنیا 

حرف های نو داشته باشد.
به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی در ادامه برنامه های دومین 
روز از سفر خود به پاکستان، روز سه شنبه با حضور در دانشگاه 
»جی سی یو« لاهور، در دیدار نخبگان علمی و فرهنگی ایالت پنجاب، 
ضمن ابراز خرسندی از حضور در شهر تاریخی، فرهنگی و زیبای 
لاهور، روابط دو کشور را فراتر از همسایگی، روابط دینی، فرهنگی، 
تمدنی و قلبی دانست که باعث پیوندی ناگسستنی بین دو ملت 

شده است.
و  علمی  مراکز  در  علم  تولید  و  دانش افزایی  جمهوری  رئیس 
دانشگاهی را برای کشورها قدرت و ثروت آفرین و مایه اقتدار و افتخار 
ملت ها دانست و تصریح کرد: برخورداری از ایمان در کنار علم، شرط 
موفقیت و سعادت برای فرد و جامعه است؛ علم بدون ایمان و ایمان 

بدون دانش و علم ره به جایی نمی برد.
رئیسی اقبال لاهوری را نماد و نمود یک انسان عالم و باایمان معرفی 
و اظهار داشت: ایشان توانست علم، ایمان، روحیه استقلال طلبی، 
عدالت خواهی، حق دوستی، انسان خواهی و بسیاری صفات عالی 

دیگر را در وجود خود تجمیع کند.

رئیس جمهوری با اشاره به دعوت رهبر معظم انقلاب اسلامی از 
دانشجویان، محققان و اساتید برای تولید علم، از انحصارگرایی علمی 
در مغرب زمین گفت و افزود: باور داریم فکر و اندیشه ملت های 
مشرق زمین به ویژه مردم عزیز پاکستان و ملت بزرگ ایران، این 
توانایی را دارد که در حوزه نوآوری های فنی و علمی برای دنیا حرف های 
و  آمریکایی ها  اینکه  به  اشاره  با  رئیس جمهوری  باشد.  داشته  نو 
غربی ها همواره ادعای آزاداندیشی دارند،  گفت: اما آنچه در عمل 
می بینیم این است که تعداد زیادی دانشجو را فقط به خاطر حمایت 
از مردم مظلوم غزه از دانشگاه اخراج می کنند، این مسئله با کدام 

منطق سازگاری دارد و آیا نام آن آزادی اندیشه است!
ادعای  مانند  نیز  را  غربی ها  بشر  حقوق  از  دفاع  ادعای  رئیسی 
حمایت از آزادی اندیشه آنها فاقد حقیقت دانست و افزود: حمایت 
آمریکا و غرب از کشته و مجروح شدن بیش از ۱۰۰ هزار فلسطینی در 
سرزمین غصب شده غزه، بیانگر این واقعیت است که امروز بزرگترین 
ناقضان حقوق انسان، آمریکایی ها و غربی ها هستند و ادعای دفاع از 

حقوق بشر آنها نیز پوچ است.
رئیس جمهوری اظهار داشت: امام راحل از ابتدای پیروزی انقلاب 
اسلامی تاکید کردند که فلسطین مسئله اول جهان اسلام است و 
امروز مسئله آزادی قدس نه تنها مسئله اول جهان اسلام، بلکه 
مسئله اول جهان بشریت است و تردید نداریم که مقاومت ملت 
قهرمان فلسطین، غزه، فلسطین و قدس شریف را آزاد خواهد کرد. 
تردید نداریم نفرتی که امروز در جهان اسلام و بلکه جهان بشریت 

نسبت به صهیونیست ها و آمریکایی ها ایجاد شده، تبدیل به دست 
انتقام ملت ها و خاتمه رژیم صهیونیستی و نقطه پایان این رژیم 

کودک کش خواهد شد.
رئیسی با اشاره به این فرمایش رهبر معظم انقلاب اسلامی که اگر 
دنیای استکبار در مقابل دین ما بایستد ما در مقابل تمام دنیای 
فساد،  مقابل  در  ایران  ملت  امروز  کرد:  تصریح  می ایستیم،  آنها 
زیاده خواهی ها و ظلم رژیم صهیونیستی ایستاده و پس از این نیز 
خواهد ایستاد. هر دو ملت ایران و پاکستان مدافع ملت مظلوم 

فلسطین بوده و این دفاع را با افتخار ادامه خواهند داد.
رژیم  بار  این  ایران  بزرگ  ملت  اینکه  بیان  با  جمهوری  رئیس 
کنسولگری  به  حمله  در  او  اقدام  و  جنایت  برای  را  صهیونیستی 
و  بین المللی  قوانین  همه  برخلاف  که  ایران  اسلامی  جمهوری 
کنوانسیون ها و منشور ملل متحد بود، تنبیه کرد، گفت: اگر رژیم 
به خاک  و تعرضی  پا خطا کرده  از  بار دیگر دست  صهیونیستی 
مقدس ایران کند، وضعیت متفاوت خواهد بود و معلوم نیست دیگر 

چیزی از این رژیم باقی بماند.
رئیسی در پایان سخنان خود با بیان اینکه در این سفر تفاهمات 
خوبی به دست آمده است، خاطرنشان کرد: اراده سران دو کشور 
توسعه روابط در همه زمینه هاست و قطعا نتیجه اجرای این تفاهمات 
برخی کشورها تلاش  ارتقای سطح همکاری ها خواهد شد؛  باعث 
زیادی کردند تا به روابط دوستانه ایران و پاکستان خدشه وارد کنند، 

اما پیوند قلبی دو ملت هرگز از هم گسسته نخواهد شد.

دستاورد سفر رئیسی به پاکستان چه بود؟

آغوش باز ایران برای گسترش مناسبات با پاکستان
گروه سیاسی- کارشناس مسائل شبه قاره هند با اشاره به سفر رئیس جمهوری به پاکستان اظهار کرد: این سفر بعد از عملیات وعده صادق و همچنین چالش 
مرزی ایجاد شده بین تهران و اسلام آباد انجام شده و در واقع ایران با انجام این سفر این پیام را به طرف پاکستانی ارسال کرده که به نوعی آغوش خود را 

برای گسترش مناسبات با اسلام آباد باز کرده است.

خطای صهیونیست ها در تعرض به خاک ایران چیزی از این رژیم باقی نمی گذاردخط و نشان رئیسی برای اسرائیل
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دشمن را گرفت

فرمانده فراجا اعلام کرد: با حمایت های مجلس، دولت و قوه قضائیه و 
همراهی مردم اجرای طرح نور را با قوت، دقت و هوشمندی ادامه خواهیم 

داد.
اعضای  با  جلسه  حاشیه  در  رادان  احمدرضا  سردار  انتخاب،  گزارش  به 
کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی که در محل ستاد کل انتظامی 
بانوان  ابتدا از همراهی مردم، دختران و  کشور برگزار شد، اظهار کرد: در 
عزیز ایران که در اجرای این طرح با پلیس همکاری و همراهی می کنند تشکر 
می کنم. تشکر بعدی را هم از همکارانی دارم که دغدغه مندانه در اجرای این 

طرح پای کار هستند و به صورت جهادی اجرای آن را دنبال می کنند.
قوه  و  دولت  با حمایت های مجلس،  افزود:  انتظامی کشور  کل  فرمانده 
قضائیه و همراهی مردم اجرای طرح نور را با قوت، دقت و هوشمندی ادامه 

خواهیم داد.
به گفته رادان اجرای این طرح همراهی همگان را در پی داشت و از مجلس 
و خاصه کمیسون فرهنگی که جزو اولین واحدها و بخش هایی بود که در این 

موضوع پای کار بود تقدیر و تشکر می کنم.
حمایت مجلس از اجرای طرح نور

در این دیدار حجت الاسلام والمسلمین مرتضی آقاتهرانی، رئیس کمیسیون 
فرهنگی مجلس شورای اسلامی نیز گفت: مجلس پای کاربران اجرای طرح 
نور پلیس است و الحمدالله این طرح با موفقیت حرکت می کند. امیدواریم 
طرح عفاف و حجاب که به شورای نگهبان ارسال شده هرچه زودتر تقویت 

قانون عمل  به  و  قانونمند هستند  ما  و مردم  تبدیل شود  قانون  به یک  و 
می کنند.

رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی افزود: عفاف و حجاب 
این موضوع احترام  به  باید نسبت  الهی است و هر مسلمانی  جزو احکام 
قائل باشد و کشور ما اسلامی است و باید قوانین اسلامی نیز داشته باشد. 

اقدامات انجام شده نیز در مسیر درست و خوبی است.
آقاتهرانی اضافه کرد: خوشبختانه فراجا با ملاحظاتی که برای اجرای قانون 
و عملیاتی شدن آن مدنظر قرار می دهد، منجر به این می شود که جمعیت 
عفیف ما احساس بهتری داشته باشند. بابت این اقدامات به فرمانده کل 
این فرماندهی دست مریزاد می گویم. همچنین  انتظامی و یکایک کارکنان 
امیدواریم از 3۲ دستگاهی که در این موضوع وظیفه دارند همگی پای کار 

باشند و به وظایف خود عمل کنند و به احکام الهی التزام داشته باشند.
رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس در پایان گفت: همه چیز رو به پیشرفت 
است و امیدواریم مجلس انقلابی که تا کنون پای کار این موضوع بوده در 

آینده نیز پای کار باشد.
حفظ کرامت و جایگاه بانوان سرلوحه کار فراجا در حوزه عفاف و حجاب 

است
اسلامی  شورای  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  سخنگوی  راستینه،  احمد 
این جلسه گفت: سرلوحه کار فراجا همواره شناخت دقیق مسئله  نیز در 
ناهنجاری های اجتماعی و حفظ کرامت و جایگاه مردم به ویژه بانوان است. 

مهمان  حجاب  و  عفاف  حوزه  به  مربوط  قانون  اجرای  پیگیری  راستای  در 
اعضای  حضور  فلسفه  موضوع،  دو  و  شدیم  انتظامی  کل  محترم  فرمانده 

کمیسیون فرهنگی مجلس در این نشست صمیمانه بود.
وی گفت: اخذ گزارش و البته تقدیر و تشکر اعضای کمیسیون فرهنگی 
مجلس از اقدامات به موقع و هوشمندانه فراجا در حوزه ترویج فرهنگ عفاف 
اولین  پلیس  نور  اجرای طرح  در  قانونی  انجام مسئولیت های  و  و حجاب 

موضوعی است که بر آن تاکید داریم.
 3۲ از  یکی  فراجا  حقیقتا  که  این  بر  تاکید  با  کمیسیون  این  سخنگوی 
دستگاهی است که با شجاعت و شهامت و با شناخت دقیق مسئله ناهنجاری 
بانوان به موضوع عفاف و حجاب  های اجتماعی و حفظ کرامت و جایگاه 
پرداخته و پای کار آمده است، افزود: دستگاه بزرگ انتظامی کشور در مدت 
اجرای این طرح وجه کامل پلیس مقتدر مهربان را به نمایش گذاشته است.
به گفته وی کمیسیون فرهنگی همواره از اقدامات شایسته و خوب فراجا 
حمایت می کند و معتقدیم قوای سه گانه باید در اجرای این طرح در کنار 

فراجا قرار گرفته و به صورت ویژه این سازمان را حمایت کنند.
راستینه با اشاره به این که جامعه ما شریف و عفیف است، گفت: مردم ما 
خانواده دوست هستند و می دانند دشمن با ترویج ناهنجاری ها در جامعه، 

کشف حجاب زنان را به عنوان رکن اصلی خانواده هدف قرار داده است.
وی با اشاره به این که بایستی با افراد معلوم الحال که با اهداف مغرضانه 
لزوم  برخورد شود، گفت:  گرفته اند،  را هدف  ما  اسلامی  اخلاقیات جامعه 

حمایت از فراجا ضروری است و مردم فهیم ما باید به اجرای قانون پایبند 
باشند. اختلاف نظر برخی از افراد جامعه در نوع پوشش نباید به عدم تمکین 
قانون منجر شود و ما معتقدیم که همه دستگاه ها در این موضوع پای کار 
باشند و فراجا را در اجرایی سازی قانون حمایت کنند و جامعه ما الگو و نمونه 

ای در تراز جامعه اسلامی باشد. 

سردار رادان:  
ح نور« را با قوت ادامه خواهیم داد اجرای »طر

www.ebtekarnews.com

2


